
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klostermarken  

30. november 2021 kl. 18.15-19.30 

Møde afholdt på Weiss Stue 
 
Følgende deltog i mødet: 
Claus Mikkelsen, Henrik Abel, 
Mikkel Schmidt, Gitte Hansen, 
Patrick Hougaard, S. Lindstrøm, 
Gitte Hansen og Martin Knudsen 

 
 

1. Status på etablering af 
dobbelt 
betalingsgodkendelse  

Bestyrelsen har bestilt ordningen i Jyske 
Bank og er ved at modtage nøglekort mv. 
Claus og Mikkel håber det er idriftsat inden 
jul 

2. Diverse sager Der er flere beskadigelser på asfalten på 
Tønnesensvej Mikkel nævner det for Tine. 
Bestyrelsen vil ikke rykke for aflevering af  
Skriversvej, men afventer. 

3. Kommende 
Generalforsamling 

 

Generalforsamlingen holdes i Ribe 
Fritidscenter. Denne gang trykkes kun 
dagsorden og resten af materialet ligges på 
FB og hjemmesiden jfl. beslutningen på 
forrige generalforsamling. Mikkel forventer 
ikke at stille op som kasserer igen grundet 
familieforøgelse. Der skal derfor findes en 
kasserer. Claus har stadig et ønske om at 
trække sig som formand på den kommende 
generalforsamling.  
 
 

4. Fauna-arbejdsgruppe 

 

Punktet er udsat til det kommende 
bestyrelsesmøde, da gruppen ikke har 
kunnet nås at mødes. Gitte forventer at 
gruppen mødes primo 2022 
 

     5. evt. Der er endnu ikke sat midler i værdipapirer 
grundet den usikre finansielle situation. 
Claus må på den kommende 
generalforsamling meddele, at de mange 
midler stadig står på en minusrente-konto 



og bestyrelsen ikke har ønsket at købe 
værdipapirer i 2021 og begyndelsen af 
2022. 
 
Henrik har talt med Ole Midtgaard omkring 
fældning af fyrtræer. Det forventes at ske i 
starten af 2022 
 
Næste bestyrelsesmøde er søndag den 27. 
kl. 16.00 - Stages alle 4 hos Claus 

.  
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